
 

 

Protokoll vid ordinarie föreningsstämma i Sandareds Vägförening 

Tid:        Tisdagen 2020-03-24, kl. 18.00 – 19.40 

Plats:        Sandaredskolans matsal i Sandared 

Deltagare:         4 medlemmar närvarande  

§ 1 Stämmans öppnande 

Anna Löwdahl öppnade stämman. 

§ 2 Val av ordförande för stämman 

Anna Löwdahl valdes till ordförande vid stämman.  

§ 3 Val av sekreterare för stämman 

Lina Drotz valdes till sekreterare vid stämman. 

§ 4 Val av justerare tillika rösträknare 

Att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll valdes Thomas Zacharoff och Per-Erik 

Palmqvist. 

§ 5 Föreningsstämmans stadgeenliga utlysning 

Stämman förklarade mötet stadgeenligt utlyst. 

§ 6 Styrelsens och revisorernas berättelse för verksamhetsåret 2019. 

Stämman godkände verksamhetsberättelsen samt resultat- och balansräkningen för 2019. 

Revisorernas berättelse för 2019 upplästes med förslag om ansvarsfrihet för styrelsen. 

§ 7 Ansvarsfrihet för styrelsen 

Stämman beslöt ge styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2019. 

§ 8 Framställningar från styrelsen och motioner från medlemmar 

Inga framställningar fanns från styrelsen och inga motioner från medlemmar. 

§ 9 Pace tell 



En kort rapport gavs om föreningens nya digitala farthinder. 

§ 10 Ersättningen till styrelsen och revisorerna 

Styrelsen  

Stämman beslöt på förslag av styrelsen att sammanträdesarvode för styrelsens ledamöter 

och suppleanter skall liksom hittills utgå enligt reglerna för förtroendevalda i Borås Stad. 

Detta innebär för 2020 ett arvode första mötestimmen på 607 kronor och därefter 152 

kronor för varje påbörjad halvtimme. 

Fasta årsarvoden utöver sammanträdesarvoden beslöts enligt följande: 

Ordförande     20 000 kronor 

Kassör       10 000 kronor 

Sekreterare     10 000 kronor 

Revisorerna 

Den auktoriserade revisorns arvode beslöts utgå enligt faktura och lekmannarevisorns enligt 

Borås Stads ersättningsregler för förtroendevalda. 

§ 11 Val av styrelseordförande, ledamöter och suppleanter i styrelsen 2020 

Stämman beslöt enligt följande: 

Ordförande  Göran Lundqvist Omval       1 år 

Ledamot  Göran Stenberg Omval   2 år  

Ledamot  Anna Löwdahl Omval   2 år  

Ledamot  Lina Drotz  Kvarstår  1 år 

Ledamot  Anders Arvhage              Nyval  2 år 

Ledamot  David Toftin  Nyval 1 år 

Suppleant  Thomas Zacharoff nyval        1 år  

Suppleant  Carl-Johan Fridén nyval        1 år 

 

§ 12 Val av revisorer med suppleanter för 2020 

Stämman beslöt att välja Anita Frendin Lackmar, Memera AB till revisor, med Elisabeth 

Hugosson som suppleant. 

Stämman beslöt vidare att som förtroendevald revisor omvälja Jan-Olov Ek med Madeleine 

Toftin som suppleant. 

 



§ 13 Utgifts-och inkomststat samt debiteringslängd för 2020 

Stämman beslöt anta styrelsens förslag som innebär följande: 

Utgifts- och inkomststat 

Inkomster: 755 000 kronor 

Utgifter: 574 000 kronor 

Debiteringslängd: 

Debiteringslängden fanns tillgänglig för stämmodeltagarna vid mötet och omfattar 891 

fastigheter. 

Avgiften per andel beslöts justeras till 55 kronor.  

§ 14 Val av valberedning 

Valberedningen har 2019 bestått av styrelsen då föregående årsstämma inte kunde hitta en 

valberedning. 

Styrelsen har därför själva mha underlag från tidigare års valberedning funnit nya 

styrelsemedlemmar att föreslå för stämman.  

Inför 2021 års arbete valdes Per-Erik Palmqvist . 

§ 15 Övriga frågor 

Ett förslag lyftes, gällande att ett samverkansmöte mellan Sandareds Vägförening och 

Sandareds Intresseförening borde startas och hållas en gång om året. Detta förslag antogs. 

Det lyftes att det vid Kvarnstigen finns en vägskylt som är i dåligt skick. Sandareds 

Vägförening behöver se över denna.  

Styrelsen ombeds kontakta Trafikverket ang. Alingsåsvägens hastighetsbegränsning som är 

50km/h. Önskemål att den borde sänkas till 30km/h. Styrelsen skall förmedla detta önskemål 

från årsmötet. 

Gulsvarta gupp som används som fartsänkande åtgärder omnämndes som mindre bra då de 

inte fungerade så bra förra året eftersom de gick sönder. Styrelsen tar med detta i 

uppstarten av arbetet med årets fartsänkande åtgärder. 

Kommentar kom ang. att vägen till Scoutstugan önskas asfalteras, mycket pga. att ortsborna 

under sommarperioden nyttjar vägen för att komma till Scouternas parkering. (Promenaden 

6 ligger Scoutstugan på). Styrelsen ska titta på om vägen står under föreningens förvaltning 

för ev. åtgärd. 

Önskemål om att man kan göra något åt parkeringen vid badplatsen. Asfaltering eller 

iordningställande. Styrelsen ska titta på om vägen står under föreningens förvaltning för 

åtgärd. 



Några tips inkom gällande hur Vägföreningen marknadsförs. Styrelsen tyckte det var bra 

idéer som till exempel att fortsätta använda hemsidan och även fakturautskicket, för att 

informera om vad avgiften som medlemmarna betalar används till. Att dessutom skriva 

information kring trafikregler som gäller bla. vid förhöjda trottoarkanter på hemsidan tog 

styrelsen med sig till årets arbete. 

§ 16 Meddelande om plats där protokollet från stämman hålls tillgänglig 

Stämmoprotokollet kommer att finnas tillgängligt på vägföreningens hemsida och på 

bibliotekets anslagstavla. 

§ 17 Mötets avslutning  

Ordföranden avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet:          Justeras: 

 

Lina Drotz  Anna Löwdahl           Thomas Zacharoff       Per-Erik Palmqvist 


